
         

Motie onderzoek Leasen of kopen
De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 18 april 2023

Constaterende dat:

- Er geen/onvoldoende onderzoek is gedaan naar het Leasen van zakelijke voertuigen
- Dit wellicht voordeliger kan zijn dan zelf het aanschaffen en in beheer houden van 

zakelijke voertuigen.

Verzoekt het college:

1. Eerst goed te laten onderzoeken wat de kosten zijn voor de aanschaf van zakelijke 
voertuigen middels een lease contract. De kosten af te wegen tegen de kosten van 
eigen aanschaf van zakelijke voertuigen incl. onderhoud, wegenbelasting en 
verzekering.

2. De uitkomst van deze onderzoeken voor te leggen aan de gehele raad, alvorens een 
besluit te nemen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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